
Protokół Nr XXX
z XXX Sesji Rady Gminy Kluki

z dnia  23 maja 2006r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum
Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Grzegorz  Augustyniak 

o godz. 13 00, witając przybyłych radnych i gości .
Na stan 15 radnych obecnych było 15, w związku z tym obrady były prawomocne.  Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
W obradach uczestniczyli: wójt- p. Bernard Stein, sekretarz – p. Anna Fabrowska, skarbnik – 
p. Barbara Olejnik oraz  sołtysi Gminy. Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do  
protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. Przewodniczący Rady 

poinformował,  iż  w pkt.  8  -  Podjecie  innych niezbędnych uchwał zostanie przedstawiony 
projekt  uchwały,  który  radni  dostali  wraz  z  zaproszeniem na  sesję,  w sprawie  sprzedaży 
mienia  komunalnego  oraz  projekt  uchwały,  który  radni  otrzymali  przed  sesją,  w sprawie 
Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  w  Gminie.  Przewodniczący  przedstawił 
porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Podjęcie uchwały w  sprawie zmian w budżecie.
6. Podjęcie uchwał w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  54/XXVI/05  z  dnia  28  grudnia 

2005r. w sprawie regulaminu przyznawania: dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za 
wysługę lat i za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godziny 
zastępstw doraźnych i zajęcia wykonywane w dniu wolnym od pracy oraz nagród, a 
także  szczegółowych  zasad  przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku 
mieszkaniowego nauczycielom szkół  prowadzonych przez Gminę Kluki.

8. Podjęcie innych niezbędnych uchwał:
- w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 

mienie komunalne,
- w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kluki.

9. Interpelacje i wolne wnioski.
10. Sprawy różne.
11. Zakończenie obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący  powiedział,  iż  protokół  z  ostatniej  sesji  był  do  wglądu 

w siedzibie Rady Gminy, natomiast w dniu sesji na sali obrad. Uwag do protokołu nie było. 
Za przyjęciem głosowali wszyscy radni.
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Punkt 4 - Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt – p. Bernard Stein poinformował, iż w okresie międzysesyjnym:

1. Odbyło się walne zgromadzenie Związku Komunalnego Gmin z/s.  w Kleszczowie,  na 
którym została oceniona działalność Zarządu oraz zostało udzielone absolutorium.

2. W Starostwie odbyło się spotkanie w celu ustalenia obchodów 60-lecia LZS na terenie 
Powiatu Bełchatowskiego.

3. Odbyło  się  spotkanie  Wojewódzkiej  Rada  Bezpieczeństwa  Ruchu  Drogowego  - 
przewidziany jest  remont  drogi krajowej  nr 8,  prawie na całej  długości  przebiegającej 
przez teren naszej Gminy. Termin nie jest jeszcze ustalony.

4. Odbył  się  gminny  Zjazd  OSP.  Dotychczasowy  Zarząd  został  wybrany  na  kolejną 
kadencję.

5. Odbyło się spotkanie w Politechnice Łódzkiej członków Bełchatowsko Kleszczowskiego 
Parku  Przemysłowo  Technologicznego.  Rozważane  były  sprawy  związane 
z zagospodarowaniem terenów, które są pokazane przez poszczególnych członków, pod 
kątem  przyszłych  przedsiębiorców,  którzy  chcieliby  te  tereny  zagospodarować.  Wójt 
przypomniał,  iż  Gmina  Kluki  wykazała  do  zagospodarowania  działki  w  Klukach 
i w Trząsie. W chwili obecnej zainteresowaniem cieszy się działka w Trząsie, ze względu 
na planowane przez Gminę Kleszczów wybudowanie nowoczesnego zakładu utylizacji 
odpadów. Działki w Trząsie bezpośrednio przylegają do terenów Bogumiłowa, na których 
ma powstać nowoczesny zakład. Istnieje szansa, że nasze tereny zostałyby włączone w to 
przedsięwzięcie. Ze strony Gminy Kleszczów padło również zapewnienie, iż są gotowi 
wyłożyć  część  środków,  które  byłyby  potrzebne  do  pozyskania  środków 
z zewnątrz(12,5%kosztów).

6. Odbyło się również spotkanie z przedstawicielami Telekomunikacji w sprawie dostępu do 
Internetu. Ze strony TP jest propozycja, aby Gmina wystąpiła z wnioskiem o środki unijne 
na budowę infrastruktury w postaci sieci.  Wójt  powiedział,  iż ma obawy co do takiej 
formy, ponieważ Gmina zainwestowała już kiedyś w centralę i budowę sieci telefonicznej 
na terenie Kluk. 

7. Zostały zakończone modernizacje dróg gminnych do Żaru i  w Podwódce.
8. Przygotowane  są  projekty  na  przebudowę  pozostałych  dróg  wraz  z  kosztorysami. 

Kosztorys inwestorski na Ścichawę  wynosi – 68.646 zł, Roździn – 71.484 zł, Laski – 
92.729 zł, Strzyżewice – 44.581 zł, Kol. Kaszewice -288. 334 zł i Imielnia – 136.615 zł.

9. Wkrótce  zostanie  zakończony  parking  wokół  urzędu.  W  związku  z  tym,  iż  przed 
rozpoczęciem  jego  budowy  pojawiły  się  protesty  mieszkańców  została  zmieniona 
lokalizacja.

10. Otrzymaliśmy  dotację  ze  Starostwa  Powiatowego  na  budowę  chodnika  przy  drodze 
powiatowej  od wjazdu do byłego PGR  aż do kościoła.

11. Wójt  powiedział,  iż  w związku z podjęciem uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 
Planu Rozwoju Lokalnego, aby radni zastanowili się jakie inwestycje byłyby potrzebne do 
realizacji w latach 2007-2013. PRL musi obejmować wszystkie możliwe inwestycje, aby 
można korzystać ze środków unijnych, w miarę  ich się pojawiania.

12. Wójt  poinformował,  iż  zostały  skradzione  słupki  od  znaków  drogowych  i  tablic 
informacyjnych.

13. Dyrektorki  szkół  podstawowych  w  Klukach  i  Kaszewicach  wyraziły  gotowość 
pracowania  jeszcze  przez  rok.  Wójt  powiedział,  iż  taką  zgodę  najprawdopodobniej 
wyrazi,  z  tego  względu,  iż  od  przyszłego  roku  powinien  powstać  Zespół  Szkolno  – 
Gimnazjalny, ponieważ skończy się również kadencja dyrektor Gimnazjum. Zasadnym 
wówczas będzie utworzenie Zespołu i  przeprowadzenie konkursu na dyrektora zespołu 
szkolno – gimnazjalnego. 
Pytań nie było.
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Punkt 5 - Podjęcie uchwały w  sprawie zmian w budżecie.
Zmiany  w  budżecie  omówiła  p.  Skarbnik.  B.  Olejnik.  Zmiany  polegają  na 

zwiększeniu planu dochodów o kwotę 17.798 złotych ,  z tego 6.000 zł w zakresie pomocy 
społecznej oraz na edukacyjną pomoc materialną.
Następnie Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany w planie wydatków. Poinformowała, iż do 
planu  wydatków proponowane  jest  wprowadzenie  m.in.  inwestycji  –  budowa  wodociągu 
w miejscowości Osina (projekt) i dotacji do drogi powiatowej Osina – Magdalenów. Następne 
pozycje dotyczą zmniejszenia w dziale administracji  i  zwiększenia w drogach, w związku 
z  przeznaczeniem środków niezbędnych na PFRON. Wynika to z  tego,  iż  obecnie mamy 
zatrudnione osoby z robót publicznych i interwencyjnych. Kolejne zmiany, to przeznaczenie 
kwoty 5,5 tys. zł na inwestycję dotyczącą odwodnienia w Kaszewicach drogi, tzw. „Ciemnej” 
oraz 5,5 tys. zł na zakup sztandaru dla Gimnazjum w Klukach.
Skarbnik  poinformowała,  iż  po  przyjęciu  proponowanych  zmian  kwota  rezerwy  wynosić 
będzie 28.153 zł.
Radny K. Sikora – spytał,  czy ta kwota rezerwy to jest  ta sama rezerwa co kiedyś było 
60.000 zł, kiedy to zostało zmniejszone?
Wójt B. Stein – odpowiedział, iż na ostatniej sesji.
Radny J. Gawron – spytał czy wystarczy środków na budowę dróg?
Wójt B. Stein – odpowiedział, iż w budżecie, to co mamy zarezerwowane na cztery drogi to 
210 tys.  zł.,  a  z kosztorysów inwestorskich  wynika iż potrzebujemy ok. 270 tys..  Za ile 
wykona to wykonawca okaże się dopiero po przetargu.
Radny B.  Trzmiel – spytał,  czy będą przeznaczone jakieś środki na wykonanie poboczy 
w Podwódce.
Wójt – Pracownicy z robót publicznych przejdą z łopatami wzdłuż drogi i podsypią.
Radny M. Owsik – zgłosił, iż na drodze, która była robiona w ubiegłym roku, na Zapłociu są 
miejsca, które wymagają naprawy.
Wójt – odpowiedział, iż zostanie to zgłoszone Wykonawcy dróg, aby poprawił to, w ramach 
gwarancji.
Radny J. Gawron zapytał w jakiej kolejności będą robione drogi?
Wójt odpowiedział,  iż  wykonawca,  który  wygra  przetarg  ustali  sobie  kolejność,  a  ma to 
wykonać w ciągu miesiąca od podpisania umowy.
Więcej pytań do budżetu nie było.
Przewodniczący Rady G. Augustyniak odczytał projekt uchwały. 
Plan budżetu po zmianach wynosi:

1) dochody 7.002.271 zł
2) wydatki – 7.218.204 zł.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.
Uchwała Nr 17/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w sprawie zmian w budżecie.
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 6 - Podjęcie uchwał w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy.
Przewodniczący  Rady  G.  Augustyniak –  wyjaśnił,  iż  w  związku  z  wszczęciem 

postępowania w sprawie dwóch uchwał rady gminy przez nadzór wojewody niezbędnie jest 
wycofanie ich z porządku prawnego i podjęcie uchwał od nowa, uwzględniając wskazówki 
wojewody.

3

http://eurzad.ugkluki.finn.pl/eurzad/ugkluki/samba/dokumenty/rejestry/rejestry/uchwaly/2006/nr 17.pdf


Pierwszy projekt uchwały w sprawie uchylenia dotyczył Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Kluki. W związku z tym, iż proponowanych zmian 
jest wiele, uchylenie uchwały Nr 1/XXVII/06 RG Kluki z dnia 7 lutego 2006r. pozwoli na 
podjęcie jej ponownie, co wpłynie na przejrzystość jej treści.
Za uchyleniem powyższej uchwały głosowało 14 radnych, 1 był przeciw.

Uchwała Nr 18/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały  Nr  3/XXVII/06  z  dnia  7  lutego  2006r.  dotyczącej  zmiany  regulaminu 
przyznawania: dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy, 
wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe,  godziny  zastępstw  doraźnych  i  zajęcia 
wykonywane  w  dniu  wolnym  od  pracy  oraz  nagród,  a  także  szczegółowych  zasad 
przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  nauczycielom 
szkół  prowadzonych przez Gminę Kluki.
Radny J. Dymiński – spytał co daje ta zmiana?
P. M. Karpińska – Kierownik ZOS Gminy Kluki wyjaśniła, iż zmiana nie wpływa na 
korzyść  czy  niekorzyść  nauczycieli  ,  lecz  dotyczy  tylko  sposobu  ujęcia  warunków 
przyznawania dodatku motywacyjnego.
Za uchyleniem powyższej uchwały  głosowało 11 radnych, 4 wstrzymało się od głosu.

Uchwała Nr 19/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Punkt 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 54/XXVI/05 z dnia 28 grudnia  
2005r.  w sprawie  regulaminu przyznawania:  dodatku motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  
wysługę lat  i  za  warunki  pracy,  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe,  godziny  
zastępstw doraźnych i zajęcia wykonywane w dniu wolnym od pracy oraz nagród, a także 
szczegółowych  zasad  przyznawania  i  wypłacania  nauczycielskiego  dodatku 
mieszkaniowego nauczycielom szkół  prowadzonych przez Gminę Kluki.

Przewodniczący  Rady   powiedział,  iż  projekt  tej  uchwały  jest  konsekwencją 
uchylenia poprzedniej. Przewodniczący odczytał jej treść.
Za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw był 1, 2 wstrzymało się od głosu.

Uchwała Nr 20/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w sprawie zmiany uchwały Nr 54/XXVI/05 z dnia 28 grudnia 2005r. w 
sprawie regulaminu przyznawania: dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za 
wysługę  lat  i  za  warunki  pracy,  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe, 
godziny zastępstw doraźnych i zajęcia wykonywane w dniu  wolnym  od  pracy  oraz 
nagród, a także szczegółowych zasad przyznawania i  wypłacania nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego nauczycielom szkół  prowadzonych przez Gminę Kluki.
Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu
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Punkt 8 - Podjęcie innych niezbędnych uchwał:
1) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kluki.
2) w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej  

mienie komunalne.
Ad.1.  Radny J.  Konieczny – wyraził  swoją opinię,  iż  niedobrze,  że  projekt  uchwały 
został tak późno przedstawiony radnym.
Wójt –B.  Stein – powiedział,  iż  w nowej  uchwale naniesione są  zmiany sugerowane 
przez Wojewodę.
Radna D. Stankowska – przewodnicząca Komisji Infrastruktury powiedziała, iż Komisja 
na swoim posiedzeniu zapoznała się z wprowadzonymi zmianami i nie wnosi żadnych 
uwag.
Radny M. Owsik – spytał o obowiązek utrzymania czystości na chodniku.
Wójt odpowiedział, iż jest to obowiązek ustawowy.
Radny  J.Konieczny –  spytał  kto  będzie  egzekwował  te  obowiązki  określone  w 
Regulaminie?
Wójt –  sporo  mamy  uregulowań,  ale  podobny  regulamin  mamy  już  od  10  lat.  My 
podajemy do wiadomości mieszkańcom, że mają postępować zgodnie z Regulaminem. 
Nie  ma  możliwości  technicznych,  aby  pracownik  urzędu  mógł  egzekwować 
postanowienia regulaminu na terenie całej Gminy. Na ten moment nie jest to do końca 
rozwiązane.  Właściciel  posesji  jest  zobowiązany  do  zawarcia  umowy  na  wywóz 
nieczystości   i  udokumentowania w przypadku kontroli  tego,  iż  odpady stałe  i  ciekłe 
odbierane są przez uprawniony podmiot.  W tym zakresie może odbywać się  kontrola. 
Dobrze byłoby, gdyby była taka „policja” kontrolująca.

W związku z pytaniami radnych w sprawie regulaminu na sesję została poproszona p. U. 
Herudzińska, która udzielała radnym odpowiedzi.

Radna  E.  Siewiera -  powiedziała,  iż  mieszkańcy  nie  wiedzą  o  pewnych  sprawach 
wynikających z regulaminu. Radna spytała w jaki sposób mieszkańcy są informowani?
Zaproponowała, aby o pewnych sprawach informować, np. przy okazji zebrań rodziców 
w szkołach.
Wójt – odpowiedział, iż kilkakrotnie  były rozsyłane kurendy do każdej miejscowości, 
był czas, gdy pracownik spisywał szamba w każdej wsi, chodząc od domu do domu.
Radny J.  Konieczny –  powiedział,  iż  w  Urzędzie  powinny  być  umowy ,  z  których 
wynika ile osób jeszcze nie zawarło ich.
Wójt –odpowiedział,  iż  umowy  zawierane  są  przez  właścicieli  bezpośrednio  z 
podmiotami  zajmującymi się gospodarką odpadami, na terenie naszej Gminy zezwolenie 
na prowadzenie takiej działalności mają 2 podmioty. Dopiero od tego roku przekazywane 
są nam informacje o ilościach umów.
Radny J. Konieczny spytał – czy oczyszczalnia w Zelowie, do której są wywożone ścieki 
jest w stanie przyjąć ilość ścieków produkowanych na terenie naszej Gminy.
Wójt odpowiedział, iż na ten moment tak.
P.  U.  Herudzińska –  powiedziała,  iż  niejednokrotnie  spotykała  się  z  odpowiedziami 
mieszkańców, iż nie produkują śmieci. Kto chce  wie gdzie można zawrzeć taką umowę. 
W tej chwili ok. 60% mieszkańców ma podpisane umowy na wywóz nieczystości stałych, 
gorzej jest z wywozem nieczystości płynnych.
Więcej pytań dotyczących Regulaminu nie było.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 było przeciw.
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Uchwała Nr 21/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Kluki.

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu

Ad 2) Przewodniczący Rady powiedział, iż wpłynęło podanie w sprawie kupna działki nr 31 
w Strzyżewicach.
Radny J. Gawron – powiedział, iż rozmawiał z mieszkańcami Strzyżewic i nie zgadzają się 
na sprzedaż tej działki.
W  związku  z  powyższym  radni  glosowali  za  niewyrażeniem  zgody  na  sprzedaż 
przedmiotowej działki.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Uchwała Nr 22/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 
gruntowej stanowiącej mienie komunalne.
Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu.

Punkt 9 -  Interpelacje i wolne wnioski i sprawy różne.
Radny  S.  Gil –  poprosił  Wójta  o  interwencję  w  sprawie  naprawy  drogi  powiatowej 
w Trząsie.
Radny  W. Ociepka –  zgłosił,  iż  w  Nowym  Janowie  w  dalszym  ciągu  jest  problem 
z autobusem, który się nie zatrzymuje.
Radna E. Siewiera – Spytała, czy były prowadzone rozmowy z KWB odnośnie umorzenia 
części odsetek, które Gmina musi zapłacić.
Wójt  B.  Stein  –  odpowiedział,  iż  były  pisma  w  tej  sprawie,  odpowiedź  Kopalni  jest 
odmowna.
Radny M. Owsik spytał kiedy będzie zakupiona wiata przystankowa, która jest wykazana 
w  budżecie?
Wójt  odpowiedział,  iż  czekaliśmy  na  zatrudnienie  pracowników  z  robót  publicznych, 
ponieważ wiąże się to z przygotowaniem terenu.
Radny  J.  Konieczny –  powiedział,  iż  Komisja  Rewizyjna  podczas  kontroli  szkoły 
w Klukach  stwierdziła, iż uchwyty na których zamocowane są rynny nie są oryginalne. Tej 
zimy niektóre rynny wygięły się, na przyszły rok może być tak że powygina następne. Radny 
zgłosił,  aby  jak  najszybciej   ustalić  czy  są  atesty  na  to,  aby  nie  okazało  się, 
iż gwarancja przejdzie, a my będziemy musieli wymieniać to ze środków własnych.
Wójt –  odpowiedział,  iż  atesty  są  na  wszystkie  użyte  materiały  do  budowy  szkoły. 
W przypadku rynien należałoby się zastanowić czy gęstość zastosowanych uchwytów jest 
odpowiednia?  Był  przegląd  gwarancyjny  i  ta  wątpliwość  wpisana  jest  do  protokołu. 
Wykonawca zobowiązał się, aby w okresie wakacyjnym  wszystkie te usterki poprawić.
Wójt powiedział, iż wystąpimy do inspektora nadzoru o ponowne sprawdzenie, czy zostało to 
wykonane zgodnie z przepisami.
Pani M. Karpińska powiedziała, iż był sporządzony protokół – do końca lipca mają być 
usterki usunięte, te na zewnątrz. Do końca kwietnia miały być usunięte te wewnątrz, jednak 
firma nie zgłosiła się, zostało wysłane ponaglenie.
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo od mieszkańców Koloni Kaszewice, 
aby Gmina wykupiła działkę nr 666 o pow. 0,54 ha. z przeznaczeniem na drogę, ponieważ 
obecnie mieszkańcy nie mają żadnej drogi dojazdowej (4 posesje).
Radni  w  wyniku  dyskusji  postanowili,  aby  sprawą  zajęła  się  Komisja  Infrastruktury 
i przedstawiła swoje stanowisko na następnej sesji.

Kolejne  pismo wpłynęło w przededniu sesji  z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych  od 
Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych w sprawie zmian w urzędowym 
nazewnictwie miejscowości na terenie Gminy Kluki.
W przypadku  zmiany  nazwy  i  rodzaju  kolonii  Kaszewice  na  wieś  Kaszewice  –Kolonia, 
Komisja  opiniuje  tę  zmianę  pozytywnie,  pod  warunkiem,  że  pisownia  tej  nazwy  będzie 
z łącznikiem „-„ (Kaszewice – Kolonia).
W przypadku zmiany nazwy i rodzaju osady Ojszczywilka Komisja zaproponowała zmianę 
poprzez włączenie Ojszczywilka do Ciszy.
W związku z tym, iż Komisja zawnioskowała o pilne ustosunkowanie się Rady Gminy do 
przedstawionych propozycji zostały przygotowane stosowane uchwały.
Za zmianą nazwy miejscowości „Kaszewice Kolonia na „Kaszewice – Kolonia” głosowało 14 
radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Uchwała Nr 23/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

zmieniająca  uchwałę  Nr  32/XXII/05  w  sprawie  zmiany  urzędowej 
nazwy miejscowości „Kaszewice” kolonia na „Kaszewice Kolonia” – wieś.
Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu.

Za  zmianą  zapisu  dotyczącego  „zmiany  urzędowej  nazwy  miejscowości 
„Ojszczywilk” – osada” na  zapis „zmiana urzędowej nazwy miejscowości „Ojszczywilk” 
przez włączenie osady „Ojszczywilk” do wsi „Cisza” i  ustalenie wspólnej nazwy „Cisza” 
głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Uchwała Nr 24/XXX/06
Rady Gminy Kluki
z dnia  23 maja 2006r.

zmieniająca  uchwałę  Nr  33/XXII/05  w  sprawie  zmiany  urzędowej 
nazwy miejscowości „Ojszczywilk” – osada na „Cisza” – przysiółek..

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie dla radnych na uroczystości związane 
z nadaniem imienia i sztandaru Gimnazjum w Klukach, które odbędą się w dniu 14 czerwca. 

Radny J. Konieczny – spytał, kiedy w końcu będą bramki na boisku.
Wójt odpowiedział, iż informował już kilka razy, że bramki były zamówione, ale nie znalazły 
się osoby zainteresowane ich zamontowaniem.
Radny J. Konieczny  powiedział, iż mieszkańcy żalą się, że nie mają gdzie grać, a boisko 
szkolne jest tylko dla szkoły.
Wójt  odpowiedział, iż bramki zostaną zamontowane, ale aby nie było to później odebrane 
jako niegospodarność.

Sołtys  Trząsu  –  spytał-  dlaczego  szkolenia  rolników nie  mogą  odbywać  się  w  szkole  w 
Kaszewicach, tylko w Klukach.
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Wójt odpowiedział, iż firma, która będzie prowadziła szkolenia sprawdzała bazę lokalową i 
wybrali szkołę w Klukach, m.in. dlatego, że w Kaszewicach nie ma wystarczającej liczby 
komputerów. 

Punkt 15 - Zakończenie obrad.

O  godzinie  1605 Przewodniczący  Rady  podziękował  wszystkim  za  przybycie 
i zakończył obrady.

…………………………………
Protokołowała: Bożena Wieczorek Przewodniczący Rady
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